
Obec Malé Svatoňovice 

 

Z á p i s 

 z 1. zasedání Zastupitelstva obce Malé Svatoňovice konaného 24.03.2025 

v Malých Svatoňovicích 
 

Přítomni:  
Vladimír Provazník, Ing. Marek Švrčina, Michaela Pelcová, Stanislav Beneš, Kamil David,   
Ing. Jakub Kostelecký, Ivana Vosyková, Bc. Marcela Geregová, Mgr. Dagmar Kostelecká, 

Mgr. Ivana Václavková, Jan Jiránek, Jakub Martínek, Mgr. Kateřina Vítová, Mgr. David Orsák, 
Mgr. Pavel Nosek – 15 členů ZO 

 

Program: 

1. Zahájení, návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola usnesení 
3. Zpráva o práci rady obce 

4. Majetkové záležitosti 
a) kupní smlouva č. 604/2025 –  

b) dohoda o změně hranice mezi obcemi č. 605/2025 

c) dohoda o změně hranice mezi obcemi č. 606/2025 

d) dohoda o změně hranice mezi obcemi č. 607/2025 

5. Veřejnoprávní smlouva na Městskou policii Trutnov 

6. Různé 

a) souhrnná inventarizační zpráva k 31.12.2024 

b) hospodaření obce k 28.02.2025 

c) RoPD – Jírovcová alej – II. Etapa, výběr zhotovitele 

d) CN – opláštění přístavby garáže HZ 

e) dětské skupiny – informace k zahájení provozu, propagace 

f) vizualizace OÚ – zpracování architektonické studie 

g) sídliště – odhad ceny rekonstrukce BD 

h) indikativní nabídka ČS - kontokorent 

i) výroční zpráva o činnosti MBČ a TIC 

j) informace MŽP – zálohování obalů 

k) informace z obce 

7. Rozpočtové opatření č. 2/2025 

8. Diskuse a závěr 

 

1. Zahájení, návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

Jednání zahájil starosta obce v 18.00 hodin. Přítomno je 15 členů ZO. Starosta přivítal 
přítomné a předložil návrh programu jednání. K navrženému programu nejsou připomínky. 
Hlasováno o programu: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0.   Program zasedání byl schválen. 
 

Návrh členů návrhové komise ve složení: Vladimír Provazník a Ing. Marek Švrčina. 
Návrh 2 členů zastupitelstva obce jako ověřovatelů zápisu z dnešního jednání:  
Mgr. Ivana Václavková, Jan Jiránek. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 - schváleno. 
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2. Kontrola usnesení 
Starosta obce předložil usnesení ze 4. zasedání ZO konaného  09.12.2024 a seznámil 
přítomné s jeho plněním. 

K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

3. Zpráva o práci rady obce 

předkládá starosta obce 

Od posl. zasedání ZO konaného dne 09.12.2024 se sešla rada obce na třech zasedáních – 

(20.01. a 24.02. a 17.3.2025). Starosta předložil usnesení ze zasedání rady obce č. 1/2025, 

2/2025 a 3/2025. Zprávu o práci RO obdrželi členové ZO předem v materiálech.  
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí zprávu o práci rady obce. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 1/1-25 bylo schváleno. 
 

4. Majetkové záležitosti 
předkládá starosta obce 

 

a) kupní smlouva č. 604/2025 –  

Jedná se o p.p.č. 271/13 u Polytexu.  Je připravena kupní smlouva na odkup p.p.č. 217/13  

o výměře 115 m2  za cenu 60 Kč/m2 – celkem 6.900 Kč + 2.000 Kč  
za návrh na vklad. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje kupní smlouvu č. 604/2025 mezi obcí a   
 na nákup p.p.č. 271/13 k.ú. Malé Svatoňovice o celkové výměře 115 m2 v hodnotě  

6.900 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 2/1-25 bylo schváleno. 
 

b) dohoda o změně hranice mezi obcemi č. 605/2025 

V souvislosti s probíhající revizí katastru se snažíme narovnat hranice pro některé 

nemovitosti v obci, které zasahují do katastru sousední obce. Toto se týká pozemku, který se 
nachází v areálu IDA. Je připravena dohoda č. 605/2025 o změně hranice mezi obcemi Malé 
Svatoňovice a Rtyně v Podkrkonoší, která řeší narovnání stávajícího stavu, kdy dosavadní 
obecní hranice prochází stavbou a rozděluje tak nemovitost stejného vlastníka do území 
dvou obcí. Na základě dohody přechází stavební parcela č. 567 (45 m2) z obce a 

katastrálního území Malé Svatoňovice do obce a katastrálního území Rtyně v Podkrkonoší. 
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší musí tuto dohodu také projednat a schválit. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
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Návrh na usnesení: ZO schvaluje dohodu o změně hranice mezi obcemi Malé Svatoňovice a 
Rtyně v Podkrkonoší č. 605/2025, jejímž předmětem je narovnání stávajícího stavu, kdy 
dosavadní obecní hranice prochází stavbou a rozděluje tak nemovitost stejného vlastníka  
do území dvou obcí. Na základě dohody přechází stavební parcela č. 567 z obce  
a katastrálního území Malé Svatoňovice do obce a katastrálního území Rtyně v Podkrkonoší. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 1   

Usnesení č. 3/1-25 bylo schváleno. 
 

c) dohoda o změně hranice mezi obcemi č. 606/2025 

Dohoda č. 606/2025 o změně hranice mezi obcemi Malé Svatoňovice a Velké Svatoňovice 
řeší narovnání stávajícího stavu, kdy dosavadní obecní hranice prochází zahradami a 

rozděluje tak nemovitosti stejných vlastníků do území dvou obcí. Na základě dohody 
přechází pozemkové parcely č. 227/2, č. 227/5, č. 227/3 a st. p. č. 681 z obce  
a katastrálního území Malé Svatoňovice do obce a katastrálního území Velké Svatoňovice 

(celkem 1 843 m2). 

 

Bc. M. Geregová – obec Velké Svatoňovice o tom ví? 

starosta – ano, ví, též musí tyto dohody projednat v zastupitelstvu. Informaci o změně 
dostává každý zúčastněný. 
K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje dohodu o změně hranice mezi obcemi Malé Svatoňovice  
a Velké Svatoňovice č. 606/2025, jejímž předmětem je narovnání stávajícího stavu, kdy 
dosavadní obecní hranice prochází zahradami a rozděluje tak nemovitosti stejných vlastníků 
do území dvou obcí. Na základě dohody přechází pozemkové parcely č. 227/2, č. 227/5,  
č. 227/3 a st. p. č. 681 z obce a katastrálního území Malé Svatoňovice do obce  
a katastrálního území Velké Svatoňovice. 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 4/1-25 bylo schváleno. 
 

d) dohoda o změně hranice mezi obcemi č. 607/2025 

Dohoda č. 6076/2025 o změně hranice mezi obcemi Malé Svatoňovice a Velké Svatoňovice 
řeší narovnání stávajícího stavu v areálu BPA. Dosavadní obecní hranice prochází částí 
sportoviště (kluziště, tenisové kurty, volejbal. hřiště) a přilehlých pozemků a rozděluje tak 
nemovitosti stejných vlastníků do území dvou obcí.  Ještě by stálo za to zvážit přidání domu 
čp. 228, který leží na periferii V. Svatoňovic z Velkých Svatoňovic do Malých Svatoňovic – je 

třeba řešit odvoz odpadu, pluhování, mají zde poštu, i z požárního hlediska by to bylo 
vhodnější. Zatím to není předmětem této dohody. 
Na základě dohody přechází pozemkové parcely č. 1387/5, č. 1387/6, č. 1387/9, č. 1387/10, 
č. 1387/11, č. 1387/13, č. 1387/14, č. 1387/15, č. 1387/16 a stavební parcely č. 811 a č. 828  
(celkem 4 860 m2) z obce a katastrálního území Velké Svatoňovice do obce a katastrálního 
území Malé Svatoňovice. Obec Velké Svatoňovice s tím musí také souhlasit. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
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Návrh na usnesení: ZO schvaluje dohodu o změně hranice mezi obcemi Velké Svatoňovice  
a Malé Svatoňovice č. 607/2025, jejímž předmětem je narovnání stávajícího stavu, kdy 
dosavadní obecní hranice prochází částí sportoviště a přilehlých pozemků a rozděluje tak  
nemovitosti stejných vlastníků do území dvou obcí. Na základě dohody přechází pozemkové 
parcely č. 1387/5, č. 1387/6, č. 1387/9, č. 1387/10, č. 1387/11, č. 1387/13, č. 1387/14,  
č. 1387/15, č. 1387/16 a stavební parcely č. 811 a č. 828 z obce a katastrálního území Velké 
Svatoňovice do obce a katastrálního území Malé Svatoňovice. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 5/1-25 bylo schváleno. 
 

5. Veřejnoprávní smlouva s městem Trutnov – Městská policie Trutnov 

předkládá starosta obce 

Původní veřejnoprávní smlouva byla městem Trutnov vypovězena a platí do 30.06.2025. 
V loňském roce jsme využili služeb MP v objemu 58 hodin, celkově jsme hradili 29.432 Kč. 
Byla vytvořena nová kalkulace. Nově je návrh na zvýšení hodinové sazby 844 Kč, což by při 
stejném objemu znamenalo částku 48.952 Kč, a ještě navíc je nově stanovena úhrada hodin  
při měření rychlosti v obci. Úhrada by se tak zvýšila na 75.960 Kč. My ale nemusíme využít 
těchto služeb. Je na nás, jaký objem budeme využívat od Městské policie pravidelně. Nemusí 
sem jezdit měřit rychlost, nebo případně jen na naši výzvu. Je určitě dobré mít uzavřenou 
smlouvu s MP Trutnov, protože, např. při nálezu zatoulaného psa zajišťují jeho odchyt a 
odvoz do útulku a jsou další věci, které v průběhu roku řešíme. Bylo by pro nás asi lepší 
využívat Městskou policii v Úpici, ale ta nedrží služby 24 hodin, stejně jako státní policie, a 
nemají dostatek strážníků. Budeme tedy využívat služeb MP Trutnov, s tím, že bychom si 
určili roční objemy. 

Starosta předložil ZO kalkulaci jednotlivých výkonů MP a dalších nákladů. V návrhu nové 
veřejnoprávní smlouvy jsou všechny tyto náležitosti uvedeny. 

Je také možné v budoucnu tuto smlouvu vypovědět, např. kdybychom se domluvili s MP 

Úpice. 
 

Mgr. P. Nosek – okolní obce (Batňovice, V. Svatoňovice) s MP Trutnov také spolupracují? 

starosta – ano, když jedou do všech obcí, tak se náklady na kilometry dělí. 
K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje uzavření nové veřejnoprávní smlouvy s Městem Trutnov  
o zajišťování výkonu úkolů dle ust. § 3a zákona č. 553/1991 Sb., o obecní policii ve znění 
pozdějších předpisů s účinností nejdříve od 01.07.2025. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 1 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 6/1-25 bylo schváleno. 
 

6. Různé 

a) souhrnná inventarizační zpráva k 31.12.2024 

předkládá Mgr. D. Orsák 

Inventarizace proběhly bez zásadních problémů. Výsledky inventarizace byly členům 
zastupitelstva předloženy. Větší částka se objevila na likvidace. Jedná se většinou o vybavení 
SDH - pracovní uniformy hasičů. Z logického hlediska by tyto měly spadat pod ochranné 
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pomůcky, které jdou přímo do spotřeby, a nemá cenu je evidovat. Proto bylo rozhodnuto, že 
budou odepsány. Do budoucna by asi bylo lepší nastolit nějaký mechanizmus evidence 
těchto pomůcek (podrozvahová evidence). Mgr. D. Orsák připomněl, že by vedoucí 
jednotlivých inventarizačních středisek měli mít k dispozici evidenci majetku dle místa 
umístění. Během roku by se měly hlásit jakékoliv změny (přesuny, vyřazení). 
Dále Mgr. Orsák informoval o řešení otázky převodu majetku mezi obcí a organizacemi 
zřizovanými obcí – příspěvkové organizace BS a VAK. Je nutné o tomto dále jednat. 
Dále by bylo vhodné nastavit opět ve vztahu k organizacím, které zřizuje obec (BS, VAK), 
nějaký podíl obce, kterým se bude podílet na inventarizaci těchto PO – např. účast členů 
kontrolního výboru na těchto inventarizacích.  
 

starosta – vysvětlil problematiku evidence majetku SDH. 
Ing. Turek – bylo by dobré vyčíslit, kolik ze souhrnné částky 1.100.000 Kč odepisovaných 
předmětů  se převádí do podrozvahové evidence. Jestli to je 500 – 600 tis. Kč, pak likvidace  
z toho ke zničení je třeba jen 400.000 Kč.  Všechno se vlastně nelikviduje, ale něco přechází 
do jiné evidence. 
Ing. M. Švrčina – uniformy hasičů přejdou vlastně z evidence obce na karty jednotlivých 
hasičů. 

R. Špeldová – z hlediska účetního je to stále likvidace majetku obce, ale cca 75 % zůstává 
k převedení jinam. Dále podrobněji popsala jednotlivé položky seznamu k likvidaci majetku. 

K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO projednalo souhrnnou inventarizační zprávu o průběhu a výsledku 
inventarizace    k 31.12.2024 a schválilo výsledek inventarizace a způsob vypořádání  
zúčtovatelných rozdílů k 31.12.2024. 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 7/1-25 bylo schváleno. 
 

b) hospodaření obce k 28.02.2025 

předkládá R. Špeldová 

Hospodaření obce k 28.02.2025 vychází tak, že na straně příjmové máme příjmy naplněné  
ve výši 17,45 % a na straně výdajové výdaje ve výši 11,62 %. Investiční akce k 28.2.2025 

nebyly ještě realizovány.  
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí hospodaření obce k 28.02.2025. 

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 1   

Usnesení č. 8/1-25 bylo schváleno. 
 

c) rozhodnutí o přijetí dotace – Jírovcová alej – II. etapa, výběr zhotovitele 

předkládá starosta obce 

Obdrželi jsme rozhodnutí o přijetí dotace na jírovcovou alej – II. etapa. Tato akce navazuje  

na I. etapu. Dotace je poskytnuta ve výši 192.874 Kč, tak jak bylo požádáno. Akce by měla být 
zrealizována nejpozději v září letošního roku. Podle cenové nabídky spol. Baobab, se kterou 
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spolupracujeme, je vyčíslena hodnota pro dotaci ve výši 192.896 Kč a realizace je ve výši  
222.035 Kč bez DPH. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí rozhodnutí o poskytnutí dotace od Agentury ochrany 
přírody a krajiny ČR ve výši 192.874 Kč z Národního plánu obnovy na akci „Ošetření 
významného jírovcového stromořadí – Malé Svatoňovice – II. etapa“ s identifikačním číslem  
akce Z151201002021 a schvaluje realizaci akce společností Baobab – péče o zeleň, s.r.o.  
v hodnotě 222.035 Kč bez DPH 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 9/1-25 bylo schváleno. 
 

d) CN – opláštění přístavby garáže HZ 

předkládá starosta obce 

Realizaci ocelové konstrukce, která je již hotová, jsme schvalovali na minulém zasedání 
zastupitelstva obce. Radou obce byla schválena dodávka a montáž garážových vrat spol. 

Gardon Int s.r.o. Nyní jsme poptali cenové nabídky na opláštění konstrukce od 4 dodavatelů. 

Upřednostňovali jsme, aby vrata vypadala stejně jako vrata a opláštění bylo ideálně  

od stejného výrobce, to spol. Gardon, která bude dodávat garážová vrata.  
Na opláštění se nám podařilo získat 2 cenové nabídky – spol. Kingspan Hradec Králové a 
Izopan Panels. Nabídka spol. Kingspan se jeví jako vhodnější. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje cenovou nabídku spol. Kingspan a.s. v hodnotě  
216.088.33 Kč bez DPH na výrobu a dodání sendvičového opláštění ocelové konstrukce 

přístavby garáže hasičské zbrojnice v Malých Svatoňovicích 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 10/1-25 bylo schváleno. 
 

e) dětské skupiny – informace k zahájení provozu, propagace 

předkládá starosta obce 

Od 1.4.2025 budou v obci fungovat dětské skupiny Malíčci a Palečci. 
Personální obsazení: 4 pečující osoby – Jarmila Provazníková, Dominika Zimová Bekrová, 
Jitka Šindelářová a Veronika Vídeňská (část. úvazek). 
Naplněnost dětských skupin do dnešního dne: v DS Palečci 8 dětí, v DS Malíčci 6 dětí. 
Počet se bude ještě měnit, protože se děti dál přihlašují. Některé děti budou chodit každý 
den, některé jen několik dní v týdnu. Propagace proběhla v okolních obcích (plakáty)  
a v Deníku. 
Starosta dále seznámil se všemi dokumenty, potřebnými pro provoz dětských skupin, doplnil 
informace fotodokumentací. Bude podaná žádost o zapsání do rejstříku dětských skupin. 
 

Mgr. D. Orsák – překvapivě je přihlášeno do DS poměrně dost přespolních dětí. Je nějak 
ošetřeno, že místní děti budou mít v umístění přednost, pokud bude přetlak dětí? 

starosta – dítě je přijímáno vždy na dobu určitou – 1 rok. Přednost budou mít vždy děti z naší 
obce. 



Obec Malé Svatoňovice 

 

7 

 

Mgr. D. Kostelecká – počítáme k zápisu 26 dětí, ale nevíme, kolik dalších dětí z okolních obcí 
k zápisu přijde. Pokud bude dětí od 26 výš, mohli bychom otevřít 2 třídy. 
K tomuto bodu nejsou další připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace k zahájení provozu dětských skupin a jejich 
propagaci. 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 11/1-25 bylo schváleno. 
 

f) vizualizace OÚ – zpracování architektonické studie 

předkládá starosta obce 

Starosta obce předložil členům zastupitelstva první architektonický návrh na úpravy budovy 
obecního úřadu a podrobně popsal jednotlivé změny. V návrhu je řešen bezbariérový 
přístup, vnitřní výtah, výměna oken, úprava střechy, okolní parčík a další. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bylo seznámeno s vizualizací návrhu na rekonstrukci budovy OÚ a 
souhlasí s jeho zpracováním. 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 12/1-25 bylo schváleno. 
 

g) sídliště – odhad ceny rekonstrukce BD 

předkládá starosta obce 

Pracujeme na tom, abychom začali řešit rekonstrukci sídliště (Paneláky). Zadali jsme 
zpracování ceny opravy jednoho BD. Starosta předložil cenový odhad spol. HAASE, který je 
rozdělen na jednotlivé položky - přípravné práce, zateplení, balkony, střecha, zateplení 
sklepů, výměna oken. Celková částka na opravu jednoho BD činí cca 30.000.000 Kč. K tomu 

se ještě musí upravit veřejné prostranství - vodovod, kanalizace, cesty, parkoviště, zeleň. 
Určitě by poté došlo ke zvýšení nájemného – ve třech BD je celkem 99 bytů. Úspory  
na energiích však budou značné a komfort bydlení bude lepší. 
Je nutné připravit jednotlivé kalkulace a možnosti financování.  
Musí proběhnout i veřejné projednání 
 

Mgr. D. Kostelecká – jsou možné dotace na rekonstrukci BD? 

starosta – ano, dotace jsou stále např. Nová zelená úsporám a další různé možnosti  
na vytápění, zateplení. Je možné, že se objeví nějaký nový dotační titul – dále bychom to 
řešili až po vypracování projektu. 

p. Killarová – neuvažuje se o prodeji? 

starosta – nechceme tyto byty prodávat, vznikly by tím další nechtěné problémy. Starosta 

podrobně vysvětlil důvody, proč není výhodné byty prodat. Dále k této záležitosti diskutovali 
další členové zastupitelstva, Ing. M. Švrčina, M. Pelcová, Bc. M. Geregová, Mgr. I.Václavková. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí odborný odhad ceny na rekonstrukci jednoho 
panelového domu a pověřuje starostu obce přípravou kalkulace všech předpokládaných 
nákladů na rekonstrukci BD č.p. 213, 214 a 215 vč. revitalizace veřejného prostranství. 
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Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0  

Usnesení č. 13/1-25 bylo schváleno. 
h) indikativní nabídka ČS - kontokorent 

předkládá starosta obce 

Jedná se o prodloužení smlouvy o kontokorentním úvěru do 31.05.2026, jak to děláme 
každoročně. Podmínky jsou stále stejné. Zatím jsme tento úvěr nepotřebovali využít, je to jen 
pro případ nejvyšší potřeby, jako rezerva. Je schválený ve výši 3,3 mil. Kč. Pokud se úvěr 
nečerpá, je bez poplatků. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje uzavření smlouvy o kontokorentním úvěru od České 
spořitelny, a.s. ve formě debetního zůstatku na běžném účtu č. 2906215349/0800 až do výše  
3.300.000,00 Kč se splatností do 31.05.2026. Způsob zajištění úvěru: Peněžité závazky vzniklé 
na základě této smlouvy o úvěru nebudou zajištěny žádnými zajišťovacími prostředky. 
Zastupitelstvo obce Malé Svatoňovice pověřuje starostu obce sjednáním příslušné 
dokumentace.  

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

Usnesení č. 14/1-25 bylo schváleno. 
 

i) výroční zpráva o činnosti MBČ a TIC 

předkládá starosta obce 

Ke každému konci roku je vypracována zpráva o činnosti Muzea bratří Čapků a Turistického 
informačního centra. Je to rozsáhlá zpráva, která je zveřejněna na webu obce pod MBČ. 
Zpráva se týká návštěvnosti, výstavní činnosti, spolupráce s Kladským pomezím aj. Zpráva je 
doplněna i obrazovým materiálem. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí zprávu o činnosti MBČ a TIC Malé Svatoňovice 

Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

Usnesení č. 15/1-25 bylo schváleno. 
 

j) informace MŽP – zálohování obalů 

předkládá starosta obce 

Ministerstvo životního prostředí zaslalo informaci obci ohledně zálohování. Stále se 
připravuje schválení zálohování PET lahví a plechovek. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace MŽP ČR ohledně zavádění zálohového 
systému na vybrané nápojové obaly v ČR. 
Hlasováno o návrhu: pro: 15 

   proti: 0 

   zdržel se: 0   

Usnesení č. 16/1-25 bylo schváleno. 
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k) informace z obce 

předkládá starosta obce – informace jsou doplněné fotodokumentací. 
- Anketa – novoroční ohňostroj v obci ano či ne – hlasování je možné elektronicky  
do 30.6.2025;  

- realizace investiční akce – tělocvična ZŠ, oprava toalet; 
- nový sypač k traktoru; 

- instalace nové konstrukce garáže u HZ; 
- zbourání přístřešků na kontejnery u paneláků, nová stání pro kontejnery jsou přímo u cesty; 
- nová parkovací místa u paneláků; 

- oprava odpadů v ZŠ (ucpané toalety), vybudování nové trasy kanalizace; 
- pozvánka na kulturní akce: 
 divadlo v pátek 28.3.2025 – ochotníci z Havlovic hrají představení PRÁSK, PRÁSK; 
 jarní úklid v obci 5.4.2025 – hrabání Mariánského sadu; 
 výstava Velikonoce u nás – 17.4. – 20.4.2025; 

 Memoriál Ivany Valnohové 19.4.2025; 
 pálení čarodějnic na louce pod zahradníkem 30.4.2025. 
Kalendář akcí je zveřejněn na webu obce a je průběžně aktualizován. 
 

Mgr. D. Orsák - doplnil zprávu a informoval o zahájení činnosti divadelního spolku v Malých 
Svatoňovicích. Na pochod Krvavej Čepelka, který se bude konat v sobotu 7.6.2025, je 

připravováno divadelní představení – pohádka od Karla Čapka – pro dětskou trasu pochodu. 

V rámci divadelního podzimu bychom chtěli zrealizovat tzv. divadelní závody – nultý ročník. 
Dále informoval o přípravě památníku (informační panel), který bude připomínat oběti  
1. a 2. sv. války z Malých Svatoňovic, Petrovic, Strážkovic a Odolova. Dne 8.5.2025 se bude 

připomínat 80. výročí ukončení 2. světové války. Tento pomník by měl být umístěn na 
prostranství před OÚ u vysazené lípy svobody. 
 

M. Mojko – informoval o tom, že zaměření kanalizace, které se mělo provést u čp. 130, se 
nebude provádět z důvodu plánované výstavby sběrného dvora, kde se bude kanalizace také 
řešit a s tím se vyřeší i odkanalizování Berkamtu a čp. 130. 
 

Mi. Killarová – dotaz na financování dětských skupin (vybavení, mzdy) a obsazení vedoucí 
dětských skupin p. Provazníkovou. 
starosta – vysvětlil postup výběru vedoucí DS. Vše bylo projednáváno na minulých 
zasedáních zastupitelstva obce. Ve výběrovém řízení nebyl vybrán nikdo, kdo by byl schopen 
zahájit provoz dětských skupin. Vybrat chůvu nebo pečující osobu nebyl problém, ale ten kdo 
by zajistil pedagogickou garanci a také ekonomickou stránku. J. Provazníková byla schválena 
na minulém zasedání zastupitelstva jako pedagogický garant na dobu určitou 12 měsíců.  

Na dětské skupiny i na nákup nemovitosti bylo využito dotace. 
Dále diskutovali i další členové zastupitelstva o případných počtech dětí do MŠ, o provozních 
nákladech, o příspěvku od rodičů, o procesu výběru pedagogického garanta. 
 

Ing. M. Švrčina – informoval o vzniklém malém občerstvení na Předních horách. Možné 
využití turisty a cyklisty.  
 

20:30 – odchází Mgr. D. Kostelecká – přítomno je 14 členů zastupitelstva obce. 
K tomuto bodu nejsou žádné další připomínky ani dotazy. 
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Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí informace o dění v obci. 

Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

Usnesení č. 17/1-25 bylo schváleno. 
 

6. Rozpočtové opatření č. 2/2025 

předložila R. Špeldová 

Rozpočtovým opatřením č. 2/2025 se zvyšuje příjmová stránka rozpočtu o 51.958,62 Kč – 

vratka TJ Sokol – nevyčerpaná dotace z roku 2024.  

Na výdajové stránce rozpočtu dochází k navýšení o 1.250.000 Kč – dětské skupiny (1 mil. Kč 
bude pak čerpán z dotace a 250 tis.Kč na dovybavení dětských skupin půjde z rozpočtu 
obce). Další částka 1.161.000 Kč – vyplacené transfery občanům, kteří staví rodinné domy 
Pod Polskem a Na Klůčku (zpětný bonus). 
Rozpočtovým opatřením č. 2/2025 dochází tedy ke zvýšení příjmové části rozpočtu  
o 51.958,62 Kč, ke zvýšení výdajové části rozpočtu o 2.415.000 Kč a ke zvýšení potřeby 
financování o částku 2.363.041,38 Kč. Je to kryto z přebytků z minulých let. 
K tomuto bodu nejsou žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh na usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2025. Rozpočtovým opatřením 
dojde v souladu s ustanovením § 16 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech  
územních rozpočtů, ke zvýšení příjmové části rozpočtu o 51.958,62 Kč,  ke zvýšení výdajové 
části rozpočtu o 2.415.000 Kč a ke zvýšení potřeby financování o částku 2.363.041,38 Kč. 
Hlasováno o návrhu: pro: 14 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

Usnesení č. 18/1-25 bylo schváleno. 
 

7. Diskuse a závěr 

Ing. Dvořák – dotaz na úpravu nástupiště na nádražní ČD. 
starosta – zatím se nástupiště upravovat nebude. Do nových souprav, které nyní jezdí, je 
nastupování snazší. Je připravován projekt, ale zatím to zůstane stejné. Obec bude opravovat 
komunikaci k nádraží a parčík. 
 

Pan starosta na závěr popřál všem krásné prožití velikonočních svátků. 

Jednání bylo ukončeno ve 20:40 hodin. 
 

Zápis byl vyhotoven 31.03.2025 a podepsán dne: 07.04.2025 

 

Zapsala: J. Goldmannová 

 

 

  Vladimír Provazník v. r.   Mgr. Ivana Václavková v. r.        Jan Jiránek v. r. 
   starosta obce                                ověřovatelé zápisu 
 

 

 

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č.101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů v platném 
znění. 
 


